
Stockholmsdistriktet: Torsdagen den 8 Januari  2009, kl. 18.00  
Lokal: Studiefrämjandet, Solna 
 
Närvarande:  Ragnar Bergståhl, Lennart Lindberg, Lennart Larsson, Inger Larsson, 
Monica Kotander, Malou Wallén och Carina Arvidsson  
Frånvarande:, Sanna Lagerman 
  
1. Mötets öppnande. Ragnar hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 
 
2. Godkännande av dagordning.     Dagordningen genomgicks och godkändes. 
 
3. Föregående mötesprotokoll.   Föregående mötesprotokoll för december -08 
saknades varför genomgående av och justerande av detta kvarstår till nästa möte. 
 
 4. Rapporter 
- Ekonomi.  Läget är fortfarande gott och under kontroll. 
- Sektorer. Verksamhetsplaner och berättelser inkomna från samtliga sektorer utom 
Agility och TJ-hund som fortfarande saknas. 
-Klubbar. Inga rapporter förelåg. 
 
5. Inkommande och utgående handlingar 
Inget av vikt för verksamheten har inkommit eller utskickats. 
  
6. Bygga broar uppföljning. 
En enkät som uppföljning av konferensen ”Bygga Broar” har varit utskickad och 
besvarad av ca 75 % av deltagarna. Sammanfattningen är att den var mycket 
uppskattad och för huvudparten en önskan om en kontinuerlighet för att stärka 
samarbetet. 
Lennart Lindberg rapporterade också att den av konferensen utsedda arbetsgruppen 
haft ett möte och där gjort upp en agenda för det fortsatta arbetet med att ta fram mer 
konkreta planer för ”Brobyggandet” 
 
7.Verksamhetsberättelse, plan och budget. 
Ragnar åtog sig att sammanställa verksamhetsplan och berättelse tillsammans med 
Lennart Lindberg. Förslag till budget genomgicks och fastställdes. 
 
8. Mötesdatum.  
- Ett ordförandemöte beslöts  avhållas den 17 februari i Studiefrämjandets lokaler i 
Solna kl 19.00. Arbetsgruppen ”Bygga Broar” får i uppdrag att skriva en kallelse. 
- Årsmötet är bestämt till den 11 mars på Nacka BK kl 19.00  
- Nästa styrelsemöte är den 23 Februari kl 18.30 på Studiefrämjandet i Solna. 
 
9. Övriga frågor.  Inga övriga frågor fanns. 
 
10. Mötets avslutande. Ragge avslutade och tackade för närvaron. 
 
 
Vid  protokollet: Lennart Lindberg          Ordförande: Ragnar Bergståhl 
 


